
 

 

 

 22. maj 2018 
 
Sagsnr. 
2018-0115563 
 
Dokumentnr. 
2018-0115563-2 

Sekretariatet for Nørrebro 

Lokaludvalg 

 

N ørrebrogade 208 

2200 København N  

 

EAN  nummer 

5798009800275 

 

Ny henvendelse fra Nørrebro Lokaludvalg vedr. kunstgræsbane i 

Nørrebroparken 

Vi mangler stadig et svar på, hvad man vil gøre i forhold til aflåsning 
af banerne. Naboerne har igennem længere tid gjort opmærksom på, at 
det er problematisk, at banerne ikke bliver aflåst. Særlig om 
sommeren betyder det, at banerne bliver benyttet efter kl. 22. Når 
arealet nu muligvis bliver udvidet, er det derfor meget vigtigt, at der 
tænkes i, hvordan det kan aflåses, så uhensigtsmæssig brug af banerne 
forhindres.  
 
I forhold til de trafikale problemer, som til- og frakørsel fra banerne 
skaber, så undrer det os, at Teknik- og Miljøforvaltningen mener, at de 
vil være af begrænset omfang. Naboerne oplever allerede nu 
betydelige trafikale gener i forbindelse med trafikken til og fra det 
nuværende baneanlæg, og dette problem vil næppe blive mindre, når 
man udvider baneområdet. Vi håber derfor, at dette som minimum vil 
blive taget med i den kommende drøftelse af trafikdæmpning af 
Stefansgade, og at man i den forbindelse også vil kigge på 
foranstaltninger i Nordbanegade.  
 
Vi skal også gøre opmærksomme på, at man ved etableringen af 
banerne skal sikre, at banerne er rykket væk fra allétræerne således, at 
man undgår at overskære rødder ved etablering af anlægget. Desuden 
skal man sikre en ordentlig dræning af banerne – specielt når der 
benyttes salt om vinteren. Nogle af træerne ved det eksisterende 
baneanlæg lider allerede under skader i form af mikroblade og -kviste 
samt forsinket løvspring. 
 
Til sidst vil vi sige, at vi er glade for at høre, at vi vil blive inddraget i 
processen, såfremt der bliver giver penge til projektet i Budget 2019. 
Vi ser frem til at indgå i en konstruktiv dialog med både forvaltning 
og udvalg. Under alle omstændigheder vil Nørrebro Lokaludvalget 
inddrage projektet i forbindelse med etableringen af samarbejdet 
omkring Nørrebroparken når den bliver tilbageleveret til kommunen 
(efter Metroarbejdspladsen færdiggørelse) i forhold til de løfter 
henholdsvis TMF og ØF har lovet omkring reetablering af 
Nørrebroparken. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Mogens Petersen 
Formand for Nørrebro Lokaludvalg 


